



中三級模擬選科安排

敬啟者：

為了讓學生認真思考自己的興趣、性向和能力，初步了解自己入讀心儀學科的機會，本校將為中三同學進行模擬選科。模擬選科結果將按照第一學期成績編配，家長及同學可按以下連結到校本網上成績追縱系統檢視同學在上學期各科的表現。

<https://admin.ktscss.edu.hk/academic/login>

請家長與 貴子弟一同商討選科安排，同學可由現在至到2022年2月15日（二）晚上11:59分前到以下連結填寫選科次序，逾時恕不受理。模擬選科結果將於2022年2月18日（五）透過學校內聯網公佈。

<http://admin.ktscss.edu.hk/nss/>

此外，正式選科程序將於7月進行，屆時將以全年成績編配選科結果，而全年成績的計算包括上下學期的平時分和考試分。受疫情影響，煩請家長督促 貴子弟繼續準時出席網上實時課堂及完成課業，努力學習，為爭取入讀心儀學科而努力。如同學於課堂及家課上有任何困難，請與老師或校方聯絡，以便提供支援。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁謹啟

二零二二年一月二十一日



Ref: 21-22 / 048e

21 January 2022

Dear Parent(s) / Guardian(s),

S.3 Mock Subject Selection

Under the arrangements of the New Senior Secondary academic structure, students may choose to take two to three elective subjects according to their preference. There is a mock subject selection for S.3 students, parents and students may go to the Academic Performance Monitoring System to review students' results as reference.

<https://admin.ktscss.edu.hk/academic/login>

Please kindly go to the following link to fill in the S.3 Mock Subject Selection Form on or before 15 February 2022 (23:59). Results will be announced online on 18 February 2022.

<http://admin.ktscss.edu.hk/nss/>

The official S.3 Subject Selection will be conducted in July this year. Parents and students should make their choices according to their ability, interest, and personality.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal